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MUZYKA 
BEZ GRANIC

Być może nie wszyscy 
wiedzą, że Anna Szarek to  
jedyna na świecie dwukrot-
na zwyciężczyni Między-
narodowego Konkursu im. 
Krzysztofa Pendereckiego, 
finalistka Międzynarodowego 
Konkursu Indywidualności 
Artystycznych im. Tansma-
na, zdobywczyni Pomorskiej 
Nagrody Artystycznej Gryf za 
najlepszy Debiut Roku 2000 i 
wielka osobowość artystycz-

na. Ukończyła z wyróżnie-
niem i nagrodą dla najlepsze-
go absolwenta Indywidualny 
Tok Nauczania dla uczniów 
wybitnie uzdolnionych w li-
ceum muzycznym w Gdań-
sku. Akademię Muzyczną 
ukończyła również z najwyż-
szym wyróżnieniem. Koncer-
towała prawie we wszystkich 
krajach Europy oraz w USA. 

(dokończenie na str. 8)

Anna Szarek na 11. Festiwalu Perła Baroku – Koncerty Mistrzów

30 września o godzinie 20.30 po raz drugi w historii Festiwalu Per-
ła Baroku usłyszymy koncert, którego solistką będzie Anna Sza-
rek - twórczyni i dyrektor wydarzenia, ale także jego niewątpliwy 
spiritus movens. Pamiętny koncert z roku 2014 wydany został na 
płycie, którą posiada zapewne wielu z naszych czytelników. I tak 
po 4 latach nadszedł czas na drugą odsłonę.

Radość i niedosyt

Ząbki krok od blokady

Historyczna decyzja! Największa inwestycja powiatu wołomińskiego ruszyła. Na razie tylko na papierze. 

Mieszkańcy Ząbek mają 
świadomość zagrożeń komu-
nikacyjnych, teraz trzeba, aby 
odpowiednie samorządy – od 
Starostwa Powiatowego, przez 
Ząbki, Rembertów i Targówek 
pilnie poprawiły stan i prze-

pustowość kluczowych dróg. 
Tak, aby do realnego paraliżu 
jednak nie doszło.

Nawet bez trwającego 
obecnie remontu ul. Łodygo-
wej powszechnie wiadomo, 
że ta ulica oraz równie istotne 

dla komunikacji w Ząbkach 
i okolicach – Chełmżyńska, 
Piłsudskiego i Warszawska są 
permanentnie zakorkowane. 
Wśród przyczyn pogarsza-
jącej się sytuacji drogowej 
są powstające, nowe osiedla 

w rejonie ul. Powstańców. 
Wkrótce oddane zostaną do 
użytku kolejne, tym razem w 
Rembertowie, przy granicy z 
Ząbkami. Ma być to aż 20 blo-
ków, na 1248 mieszkań i 1340 
miejsc parkingowych.

Realizowana obecnie 
przez Warszawę rozbudowa 
ul. Łodygowej nie przyczyni 
się do poprawy przepustowo-
ści i nie ułatwi dojazdu z po-
wiatu wołomińskiego do War-
szawy, ponieważ na odcinku 
1.5 kilometra funkcjonuje 
tam 5 sygnalizacji świetlnych 
i kolizyjny przejazd kolejowy, 
a możliwość skrętu w lewo w 
ul. Radzymińską zostanie do-
puszczona już tylko z 1 pasa. 
Przed modernizacją były to 2 
pasy ruchu.

Jeśli nie zostaną podjęte szybkie działania, Ząbkom grozi kompletny paraliż komunikacyjny. Ogromne, nowe osiedla w okolicach 
ulic Powstańców i Chełmżyńskiej będą praktycznie pozbawione wyjazdu.

(dokończenie na str. 3)

Anna Szarek - dyrektor i pomysłodawczyni „Perły Baroku"

Radny Adam Jaczewski z projektem uchwały w sprawie konieczności podjęcia pilnych decyzji dotyczących 
rozbudowy sieci drogowej w Ząbkach i okolicy, w towarzystwie starosty Kazimierza Rakowskiego, wicesta-
rosty Adama Łossana oraz radnych powiatowych: Magdaleny Suchenek i Pawła Solisa
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Piotr Uściński  - Biuro Poselskie

Idą dobre czasy dla 
samorządu!

Zapraszamy do Biura 
Posła Piotra Uścińskiego 

w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   
a także do Mobilnego Biura 

Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, 

gdzie jest potrzebne 
(na terenie powiatów podwarszawskich) 

tel.: +48 731 97 00 77 
email: biuro@uscinski.pl

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Szanowni Wyborcy
Już 21 października każdy z nas 

dokona wyboru radnych do Rady 
Miasta w Wołominie.

Jestem kandydatem z okrę-
gu wiejskiego (nr 1). Mieszkam w 
Duczkach od urodzenia, przez 35 lat 
swojego życia poznałem potrzeby i 
bolączki mieszkańców gminy. Pra-
cuję w rodzinnej firmie budowlanej, 
moje przygotowanie techniczne mgr 
inż. budownictwa i wieloletnia prak-
tyka zawodowa w tej branży będzie 
niewątpliwym atutem dla przyszłego 
radnego. Jak wynika z mojej obser-
wacji, zadań dla radnych będzie bar-
dzo dużo, gdyż jest wiele problemów 
wymagających natychmiastowego 
rozwiązania. Stąpam twardo po zie-
mi i jestem realistą. Jako radny będę 
za wszystkimi rozsądnymi projek-
tami możliwymi do zrealizowania. 
Moje wykształcenie pomoże przy 
planowaniu i rozstrzyganiu spraw 
związanych z budownictwem, urba-
nistyką, a szczególnie przy opra-
cowaniu planów przestrzennego 
zagospodarowania gminy. Warto 
wspomnieć o potrzebie wyznacza-

nia celów strategicznych, co pozwoli 
określić wieloletni plan inwestycyj-
ny. Nie bez znaczenia jest określe-
nie trafnych obszarów aktywności 
gospodarczej. Moja działalność 
zawodowa, praca w Radzie Gospo-
darczej przy Burmistrzu Wołomina 
oraz w Stowarzyszeniu Wspierania 
Inicjatyw Lokalnych może być wy-
korzystana także w przyszłej Radzie 
Miasta. Wołomin potrzebuje kon-
sekwentnych, merytorycznie przy-
gotowanych radnych, którzy będą 
pracować na rzecz i dobro miesz-
kańców, a ja taki jestem. Znam naj-
ważniejsze potrzeby, zwłaszcza dla 
mieszkańców sołectw, które chciał-
bym realizować. 

Chciałbym aby moje i Wasze dzie-
ci były dumne z naszego pokolenia. 

Oddany na mnie głos będzie do-
brym wyborem, będzie głosem na 
rzecz rozwoju miasta i gminy Wo-
łomin.

Paweł Oleksiak

To będą pierwsze wybo-
ry samorządowe, w których 
tylko zagłosuję, nie kan-
dyduję. Od kiedy w 1998 
roku pierwszy raz kandydo-
waliśmy wraz z Robertem 
Perkowskim (jako komitet 
„Młode Ząbki”) do Rady 
Miasta Ząbki, byłem przez 
17 lat samorządowcem: 8 
lat w mieście, potem 8 lat 
w powiecie i rok w sejmi-
ku wojewódzkim. Gdybym 
w 2015 roku nie został po-
słem, miałbym w tym roku 
jubileusz 20-lecia. 

Te lata to niezliczona 
ilość spraw, interwencji w 
terenie, spotkań z miesz-
kańcami, setki inwestycji, 
wiele uroczystości, wreszcie 
tony dokumentów i decy-
zji. I żal mi nieco, że już nie 
startuję, bo naprawdę praca 
w samorządzie, rozwiązy-
wanie spraw i problemów 
mieszkańców, sprawia mi 
wiele satysfakcji. Lubię też 
okres kampanii wybor-
czych, czas rozliczenia ze 
swojej pracy i przedstawie-
nia planów na przyszłość. 

W tym roku te wybo-
ry są szczególnie ważne. 
Bo są dobre czasy dla sa-
morządu. Programy spo-
łeczne rządu, koniunktura 
gospodarcza i sukcesy w 
walce z przestępcami po-
datkowymi powodują, że 
samorządy dysponują coraz 
większymi środkami na re-

alizację swoich zadań. Rząd 
przeznaczy w najbliższym 
czasie mnóstwo kolejnych 
środków na współpracę z 
samorządami. Już za kilka 
miesięcy rusza fundusz 5 
miliardów zł na drogi lo-
kalne, pieniądze, których 
do tej pory nie było w ta-
kiej wysokości. Ogłoszona 
kilka dni temu tzw. Nowa 
Piątka Morawieckiego to 
kolejne ogromne środki dla 
samorządów. Poczynając 
od pieniędzy na termomo-
dernizację polskich domów, 
poprzez wsparcie dla se-
niorów, wsparcie lokalnych 
autobusów, rozwój szybkiej 
sieci internetowej i wiele 
innych programów aż po 
wspieranie budżetów oby-
watelskich. Te wszystkie pie-
niądze rządowe będą wydat-
kowane dla dobra Polaków 
właśnie przez samorządy. 

To wielkie wyzwanie 
dla samorządów. Od dobrej 
współpracy samorządów z 
rządem będzie zależało, jak 
sprawnie te programy będą 
wdrażane w gminach, po-
wiatach i województwach. 
Potrzebujemy efektu syner-
gii, wynikającego z tej do-
brej współpracy. Nie od dziś 
wiadomo, że zgoda buduje. 
Wybierajmy więc mądrze, 
wybierajmy uczciwych i 
dobrych gospodarzy, nasta-
wionych na współpracę dla 
dobra społeczności lokal-
nych, a nie na walkę poli-
tyczną. 

A ja, choć nie kandydu-
ję i formalnie samorządow-
cem nie będę, to obiecuję 
jako Poseł na Sejm, dalej 
wspierać dobrych lokalnych 
gospodarzy, dzieląc się z 
nimi swą wiedzą i doświad-
czeniem oraz wsparciem w 
kontaktach z administracją 
rządową. 

O randze wydarzenia nie-
rzadko świadczy lista obec-
nych gości. Na uroczystość 
nadania rondu, mieszczącemu 
się u zbiegu ulic Armii Krajo-
wej i Geodetów w Wołominie, 
imienia senatora Zbigniewa 
Romaszewskiego oraz odsło-
nięcia tablicy pamiątkowej po-
święconej NSZZ Solidarność 
Stolarka Wołomin przybyło 
wiele znakomitych osobistości. 
Uczestniczyli w niej m.in. pod-
sekretarz stanu w Kancelarii 
Prezydenta RP Wojciech Ko-
larski, Agnieszka Romaszew-
ska – dziennikarka, wiceprezes 
Stowarzyszenia Dziennikarzy 
Polskich, a prywatnie córka se-
natora Romaszewskiego, sekre-

tarz NSZZ Solidarność Region 
Mazowsze Grzegorz Iwanicki, 
przewodniczący oddziałów 
Solidarności z różnych regio-
nów Polski, członkowie NSZZ 
Solidarność z Wołomina z 
przewodniczącym Oddziału 

Józefem Radzio, poczty sztan-
darowe, przedstawiciele samo-
rządu i organizacji patriotycz-
nych, strażacy OSP z terenu 
gminy Wołomin, uczniowie 
z LO PUL w Wołominie oraz 
mieszkańcy. 

Zbigniew Romaszewski, 
zmarły w 2014 roku, był sena-
torem RP w latach 1989-2011. 
Odznaczony Orderem Orła 
Białego, znany jest przede 
wszystkim jako działacz Ko-
mitetu Obrony Robotników, 
twórca podziemnego radia 
Solidarność i obrońca osób 
represjonowanych. Przez oso-
by przemawiające, m.in. mi-
nistra Wojciecha Kolarskiego, 
Ryszarda Madziara oraz au-
torów listów: premiera Mate-
usza Morawieckiego, minister 
Annę Zalewską i minister 
Elżbietę Rafalską, senator Ro-
maszewski był przedstawiany 
jako człowiek prawy, wierny 
swoim ideałom, wzór do na-
śladowania.

Uroczystości poświęcone 
senatorowi oraz NSZZ Soli-
darność Stolarka Wołomin 

odbyły się 2 września. Roz-
poczęły się one mszą świętą 
w kościele parafialnym p.w. 
Matki Bożej Częstochowskiej 
w Wołominie. Inicjatorem 
oraz organizatorem wyda-
rzenia był Ryszard Madziar 
– przewodniczący Komitetu 
Setnej Rocznicy Odzyskania 
Niepodległości 1918-2018 
oraz przewodniczący Komi-
tetu Prawo i Sprawiedliwość 
Oddział Wołomin. 

Wołomińscy związkowcy 
z „Solidarności” mają w Wo-
łominie kolejne miejsce, które 
będą otaczać szacunkiem, o 
które będą dbać. Córka patro-
na ronda, senatora Zbigniewa 
Romaszewskiego powiedzia-
ła: jestem przekonana, że tata 
byłby zadowolony…. 

A.B. 

Wzór do naśladowania 

Córka senatora Agnieszka Romaszewska, inicjator i organizator uroczystości Ryszard Madziar, mi-
nister Wojciech Kolarski z Kancelarii Prezydenta RP oraz sekretarz NSZZ Solidarność Region Ma-
zowsze Grzegorz Iwanicki

Wieniec składa córka Zbigniewa Romaszewskiego w towarzy-
stwie Ryszarda Madziara
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Zapraszamy Komitety Wyborcze do promowania kandydatów 
na łamach Mojej Gazety Regionalnej.
Dlaczego warto?
Moja Gazeta Regionalna jest bezpłatnym dwutygodnikiem 
– zatem dociera do dużej grupy czytelników. Na naszej stro-
nie: www.regionalna.waw.pl zamieszczana jest również wer-

sja elektroniczna, a link do najnowszego numeru wysyłany jest 
na wszystkie adresy w naszej bazie mailingowej, co dodatkowo 
zwiększa liczbę odbiorców.
Zapraszamy do współpracy!
Kontakt: reklama@regionalna.waw.pl
Tel. 793 10 36 35

Wybory samorządowe 2018
Znamy już termin wyborów samorządowych. Zgodnie z  rozporządzeniem premiera, pierwsza tura wyborów odbędzie się w niedzielę, 
21 października. Druga tura zaplanowana jest na 4 listopada. 
21 października wybierać będziemy prezydentów miast, burmistrzów, wójtów i radnych do rad miasta, rady powiatu i sejmiku woje-
wódzkiego.

Przygotować 
ul. Piłsudskiego
Pierwszą z pilnych spraw 

jest naprawa nawierzchni 
ulicy Piłsudskiego (droga 
powiatowa), na odcinku od 
trasy 634 do okolic cmenta-
rza w Ząbkach, ulic Skrajnej 
i Powstańców – Jest ona nie-
przystosowana do obecnego 
natężenia ruchu, sięgającego 
nawet 20 tysięcy pojazdów na 
dobę, często także samocho-

dów ciężarowych. Jej konstruk-
cja tego nie wytrzymuje, droga 
ulega systematycznej degrada-
cji. Wymieniona nakładka w 
2013 roku, nie wytrzymała na-
wet do końca 3-letniego okresu 
gwarancyjnego – mówi Adam 
Jaczewski, radny powiatu wo-
łomińskiego. 

Jego zdaniem, oraz apelu-
jących w tej sprawie mieszkań-
ców, konieczna jest komplek-
sowa modernizacja tej drogi 
– konstrukcyjne przystoso-

wanie jej do takich obciążeń. 
Radny Jaczewski kierował w 
tej sprawie szereg oficjalnych 
interpelacji do Rady Powiatu, 
wywierane są też inne for-
my presji. Obecnie, według 
nieoficjalnych informacji, 
możliwy jest zbiorowy pozew 
okolicznych mieszkańców w 
sprawie uciążliwej i coraz bar-
dziej zdegradowanej drogi.

Niezależnie od tej inwe-
stycji, w bieżącej sytuacji tej 
części Ząbek, konieczne jest 

jednak także znaczące popra-
wienie systemu komunikacyj-
nego.

Rozładować nową 
drogą

Proponowanym od kilku 
lat rozwiązaniem jest stwo-
rzenie nowego, strategicznego 
łącznika – budowa przedłuże-
nia ul. Swojskiej w Warszawie 
na terenie Ząbek, do powiąza-
nia z ul. Zycha (drogą gminną) 
oraz z ul. Piłsudskiego (drogą 

Ząbki krok od blokady

Czas na remont!

powiatową), na początek jako 
drogi jednojezdniowej.  Mo-
głoby to stanowić rezerwę dla, 
planowanej w tym miejscu od 
lat, drogi Nowo-Ziemowita.

Podjęto już w sprawie 
tego rozwiązania aktywne 
działania, także w ostatnich 
dniach. Z inicjatywy radnego 
Jaczewskiego, 21 sierpnia w 
starostwie doszło do spotka-
nia z udziałem mieszkańców 
Ząbek podczas wspólnego 
posiedzenia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego oraz Komisji 
Bezpieczeństwa, Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska. 

Efektem posiedzenia stał 
się projekt uchwały w spra-

wie wyrażenia stanowiska, 
co do konieczności podjęcia 
pilnych decyzji, dotyczących 
rozbudowy sieci drogowej w 
Ząbkach i okolicy – na gra-
nicy powiatu wołomińskiego 
i Miasta Stołecznego Warsza-
wa. 

Projekt uchwały wymie-
nia jako jeden z kluczowych 
elementów właśnie koncep-
cję przedłużenia ul. Swojskiej 
przez teren Ząbek. „Brak 
wspólnych działań i rozwiązań 
spowoduje paraliż komunika-
cyjny i brak możliwości wjaz-
du do i z Warszawy” - czytamy 
w konkluzji dokumentu.

RW

(dokończenie ze str. 1)

Estetyka wielu miejsc w Wołominie w ostatnim czasie systematycznie jest poprawiana, ale są też 
miejsca które pozostawiają wiele do życzenia. Przykładem może  być  budynek przy al. Armii 
Krajowej 34,  który negatywnie się wyróżnia. Aż ciężko uwierzyć, że mieszczą się tutaj ważne, 
miejskie instytucje.

Chcemy powrócić do korzeni samorządu i postaw, na 
których w swoich założeniach miał być zbudowany.

Niestety, z biegiem lat o ważnych zachowaniach całko-
wicie zapomniano lub je bagatelizowano. Bezwzględny pęd 
do władzy i partyjniactwo znacząco zniszczyło przyzwo-
itość i uczciwość w samorządzie. 

Dlatego my w parze z programem wyborczym chcemy 
łączyć pozytywne wartości, które będą towarzyszyć jego re-
alizacji. Uważam, że zarządzanie Gminą Wołomin powin-
no być oparte na czterech podstawowych zasadach dzia-
łania, tj.: RACJONALNOŚĆ, WIARYGODNOŚĆ, PROFE-
SJONALIZM, ETYKA DZIAŁANIA.

Budynek, którego nawet 
kolor w tym momencie trud-
no określić, powstał w latach 
siedemdziesiątych. Zlokali-
zowany jest nieopodal wo-
łomińskiego „Ekonomika”, 
przy jednej z najważniejszych 
ulic miasta. Kiedyś znajdował 
się tutaj Sąd, obecnie działają 
Przedsiębiorstwo Komunalne 
oraz Ośrodek Pomocy Spo-
łecznej. I w obu przypadkach 
wygląda to źle.

Z jednej strony mamy 
bowiem spółkę zajmującą się 
administracją mieszkań ko-
munalnych, a urzędującą w 
budynku, który wygląda jakby 
od kilkudziesięciu lat nie miał 
gospodarza. 

Drugi aspekt jest być 
może jeszcze bardziej wstydli-
wy. Ośrodek Pomocy Społecz-
nej to instytucja, za pośred-
nictwem której najbardziej 
potrzebujący mieszkańcy 

miasta otrzymują wsparcie od 
państwa. I trafiają do miejsca, 
które jest tego państwa wyjąt-
kowo nieudanym symbolem. 
W takich murach, smutne 
często, historie ubogich ludzi, 
stają się jeszcze bardziej przy-
gnębiające.

Wołomin przez ostatnie 
lata robił wiele, aby poprawić 
wizerunek miasta, nadszarp-
nięty z wielu powodów. 

- Przedsiębiorstwo Komu-
nalne jako administrator na 
bieżąco kontroluje stan tech-
niczny zasobu mieszkaniowego 
Gminy Wołomin, a także zleca 
wymagane prawem kontrole 
budowlane, elektryczne oraz 
kominowe. Zależy nam, aby 
budynki przez nas admini-
strowane były w jak najlep-
szym stanie technicznym, aby 
standard nieruchomości stale 
się poprawiał – mówi Adam 
Jaczewski.

Widać, że prezes Spół-
ki Komunalnej zauważa 
problem, gdyż w ostatnim 
czasie poprawiona została 
nawierzchnia przed budyn-
kiem. Jeszcze w roku ubie-
głym, zwłaszcza jesienią, na 
niemal całym parkingu stały 
olbrzymie kałuże, w których 
taplały się gołębie. Dziś nawet 
tego ptactwa jest jakby mniej 
w tym rejonie. Pracownicy 
Przedsiębiorstwa Komunal-
nego z własnej inicjatywy i 
własnymi rękoma odnowili 
korytarz i pomieszczenia na-
leżące do Spółki (MGR pisała 
o tym w jednym z ubiegło-
rocznych numerów). Dziś już 
wnętrza przynajmniej nie wy-
glądają tak przygnębiająco.

Najwyższa pora, by roz-
począć remont całego budyn-
ku, gdyż zwyczajnie nie wypa-
da, aby miejskie instytucje w 
2018 roku funkcjonowały w 
tak zaniedbanym obiekcie.

RW

Jeszcze rok temu na parkingu przed budynkiem Spółki stały wielkie kałuże 
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Zapraszamy na degustację win świata 
do nowo otwartej restauracji

Znakomity kucharz Armando przygotuje dla Państwa 
najlepszy stek z wysokogatunkowej wołowiny.

Wspaniałe ogrody, galeria malarstwa.
Możliwość noclegu, dowozu na i po imprezie.

Steak i Wino 
Sulejów, ul. Kościelna 16

Czynne od wtorku do niedzieli
www.steakiwino.pl

Rezerwacje: kontakt@steakiwino.pl
tel. 518 936 673

Najnowsza oferta Dworu 
w Sulejowie to restauracja STE-
AK i WINO.

Znakomity kucharz Ar-
mando na oczach gości przy-
gotowuje wspaniałe steki z wy-
sokogatunkowej wołowiny. Jak 
sam twierdzi, cały sekret polega 
na wyborze najlepszego mięsa, 
odpowiedniego sezonowania i 
smażenia we właściwej tempe-
raturze, w zależności od tego, 
jaki stek chcemy otrzymać: rare 
– krwisty stek z  chrupką skór-
ką i prawie surowym wewnątrz 
mięsem, medium rare – średnio 
krwisty stek, medium – średnio 
wysmażony czy well done – z 
całkowitym wysmażonym mię-
sem w środku.

Jak sugeruje nazwa re-
stauracji, do steków podawane 
jest wyborne wino. Właściciel 
restauracji  zadbał, by znala-
zły się tu najlepsze gatunki. 
Oprócz uznanych marek moż-
na skosztować tu wina z do-
mowych winnic najlepszych 
wytwórców z Europy i świata. 
Wśród dostawców: Marek 
Konrad i Mielżyński.

Niezastąpiony Armando 
przedstawi historię każdego z 
win, opowie, jak i do czego na-
leży dany gatunek serwować.

Mimo że oferta nie ustępu-
je menu najlepszych warszaw-
skich restauracji, to cenowo 
jest znacznie korzystniejsza.

Dodajmy, że na miejscu 
można zakupić wino, które 
przypadło nam do gustu. 

Dwór Sulejów posiada 
pokoje gościnne, dlatego po-
byt w tym urokliwym miej-
scu można swobodnie prze-
dłużyć. Restaurator zadbał, 
by wszyscy klienci mogli 
swobodnie bawić się i korzy-
stać z bogatej oferty kuchni. 
Służy temu usługa przywozu 
i odwiezienia gości po impre-
zie.

Walory tego miejsca 
docenią wszyscy, którzy po-
szukują dobrej kuchni, dys-
kretnej obsługi i sielskiego 
klimatu ziemiańskiego dwor-
ku.

Restauracja STEAK i WINO

Dwór Sulejów to piękny 
kompleks restauracyjno-konfe-
rencyjny, położony w malowni-
czej miejscowości ze wspania-
łym krajobrazem wokół. 

Budynek  wyróżnia się spo-
śród innych tego typu obiektów 
swoim niespotykanym oraz 
gustownym wykończeniem 
wnętrz pięknym, ponad 100-let-
nim drewnem sprowadzonym z 
Francji. Całość dopełnia rozległy 
sufit oraz wspaniały kominek, 
a wszystko wykończone staro-
drzewiem.

Na zewnątrz znajdują się 
dwie fontanny tworzące niepo-
wtarzalny klimat dworu, w nie-
wielkiej odległości znajdziemy 
wspaniały ogród z obfitą roślin-
nością, a pośród niej staw two-
rzący lekką nutę tajemniczości 
miejsca, w którym się znajduje-
my. 

Z tarasu rozciąga się widok 
na małą, przydworną winnicę, 
w której dojrzewają dwa szczepy 
winogron. 

Na terenie posiadłości znaj-
duje się mała galeria obrazów, w 

której jest możliwość zorgani-
zowania warsztatów malarskich 
dla dzieci. Nad dworem pochyla 
się 300-letni dąb, a w odległości 
200 metrów znajduje się piękny, 
mały kościółek. 

Cały kompleks zajmuje po-
wierzchnię ok. jednego hektara, 
z monitorowanym parkingiem 
dla gości na ok. sto samocho-
dów. 

Dwór Sulejów to wymarzo-
ne miejsce na zorganizowanie 
wspaniałej imprezy okoliczno-
ściowej: przyjęcia weselnego 

lub jubileuszowego, spotkania 
firmowego, konferencji i wielu 
innych podlegających indywi-
dualnym ustaleniom z klientem. 

Specjalna oferta dla nowo-
żeńców: jest możliwość zorga-
nizowania przyjęcia weselnego 
wraz z ceremonią zaślubin w tu-
tejszym ogrodzie, wśród winni-
cy, w otoczeniu pięknego stawu 
oraz bujnej roślinności i gustow-
nie wykończonego dworu.

W myśl staropolskiej zasa-
dy, oferuje wszystko, co najlep-
sze. 

Wykwintne dania, wy-
śmienite desery oraz kultura 
podania działają na zmysły 
gości i są obietnicą niezapo-
mnianych doznań. Wszystko 
to jest zasługą wspaniałych, 
utalentowanych  kucharzy 
oraz profesjonalnej obsługi.

Do dyspozycji gości sala 
biesiadna z klimatyzacją oraz 
wentylacją, mogąca pomieścić 
do 200 osób, sala myśliwska, 
nadająca się również na kon-
ferencje do 40 osób, sala chle-
bowa z działającym piecem, 

drink bar, kominek.
W ofercie również sprzęt 

grający, lasery świetlne, urzą-
dzenia do wytwarzania dymu 
i baniek, czekoladowa fontan-
na, wiejski stół, ogród, dwa 
100-metrowe tarasy, pokaz 
fajerwerków.  

Każdy, kto odwiedzi 
Dwór Sulejów, poczuje magię 
tego miejsca oraz zakocha się 
we wspaniałych potrawach i 
smakach tutejszej kuchni. 

Sulejów, ul. Kościelna 16         Czynne: od wtorku do niedzieli
www.steakiwino.pl   Rezerwacje: kontakt@steakiwino.pl    tel. 518 936 673
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SZANOWNI CZYTELNICY !
Jest nam bardzo miło po-

informować, że już jesteśmy w 
pobliżu. Chcemy być z Wami 
i dla Was – po to, by podróżo-
wanie było jeszcze łatwiejsze i 
przyjemniejsze.

Postanowiliśmy połączyć 
nasze 20-letnie doświadcze-
nie w branży turystycznej i 
fascynację podróżami, aby dać 
Wam możliwość realizowania 
wakacyjnych marzeń w prosty, 
a zarazem fachowy sposób, za-
praszamy wszystkich podróż-
ników chcących w dobrym sty-
lu zaplanować swój wakacyjny 
czas.

Działamy pod szyldem 
wakacje.pl, co daje nam moż-
liwość zaproponowania ofert 
blisko 100 operatorów tury-
stycznych. 

Nasza oferta obejmuje sze-
roki wachlarz turystycznych 
możliwości: gorące propozycje 
Last Minute, super atrakcyj-
ne First Minute, wypoczynek, 

zwiedzanie. Wycieczki krajowe, 
zagraniczne, dalekie podróże, 
egzotyka... to wszystko czeka 
na Was w naszym biurze.

Posiadamy także ofertę 
wyjazdów grupowych, piel-
grzymek, duży wybór pobytów 
uzdrowiskowych oraz bardzo 
popularnych wyjazdów City-
Break.

Jednak to nie koniec. U nasz 
kupicie również bilety lotnicze, 
ubezpieczenia, wizy, kupisz i 
zrealizujesz bony wakacyjne 
oraz wiele innych...

Zapraszamy serdecznie do 
naszego biura, chętnie doradzi-
my, wytłumaczymy i pomoże-
my w wyborze najlepszej oferty.

Z nami wakacje trwają cały 
rok :)

Do zobaczenia w podróży!
Hania, Piotr i Paweł

Biuro Podróży Wakacje.pl
Warszawa Rembertów, 

al. Gen. Chruściela 37/39 
lok.198

WITAMY W WAKACYJNYM NASTROJU!

INFORMACJA: NASZE POPRZEDNIE OGŁOSZENIE ZAWIE-
RAŁO BŁĘDNY NUMER TELEFONU, BARDZO PRZEPRA-
SZAMY ZA ZAISTNIAŁĄ SYTUACJĘ. AKTUALNY NUMER 
TO: 22 / 612 46 05

Radość i niedosyt

Wołomiński szpital powia-
towy, który powstał w latach 
siedemdziesiątych ubiegłego 
wieku, od początku swego 
istnienia był już wiele razy 
modernizowany i rozbudowy-
wany.  Śmiało można jednak 
powiedzieć, że dotychczas jego 
rozwój nie nadążał nad dyna-
micznie rosnącą, zwłaszcza w 
ostatnich kilkunastu latach, 
liczbą mieszkańców. 

Kłopoty wołomińskiego 
szpitala, a w szczególności bra-
ku odpowiedniej powierzch-
ni dla przychodni specjali-
stycznych, rosnące i odgórnie 
wprowadzane z roku na rok 
wymogi związane z podno-
szeniem jakości świadczonych 
usług w służbie zdrowia, w za-
sadzie wymusiły podjęcie dłu-
go oczekiwanej decyzji, czyli 
zarezerwowania w budżecie 
powiatu wołomińskiego środ-
ków umożliwiających rozpo-
częcie rozbudowy szpitala. 

Planowana wcześniej roz-
budowa miała ruszyć na po-
czątku 2018 r., jednak opóź-
nienie było spowodowane 
brakiem ostatecznej decyzji co 
do sposobu finansowania i re-
alizacji inwestycji. Początkowo 
zakładano, że szpital zostanie 
rozbudowany w ramach part-
nerstwa publiczno-prywatne-
go, jednak ten sposób budził 
liczne kontrowersje i wątpliwo-
ści większości radnych, między 
innymi z uwagi na duże koszty 
obsługi finansowej. 

Obligacje na 
przychodnie

Wybrany wariant, w którym 
to powiat wołomiński na rozbu-
dowę wyemituje dodatkowe ob-
ligacje na 15,5 miliona w roku 
2019 oraz 18 milionów w roku 
2020, można uznać za satysfak-
cjonujący i najtańszy z możli-
wych. Niepokoi natomiast fakt, 
iż zabezpieczone środki pozwo-
lą jedynie na wybudowanie bu-
dynku, w którym będą mieściły 
się specjalistyczne przychodnie. 
Natomiast drugi z projektowa-
nych budynków przeznaczony 
w szczególności na szpitalny 
oddział ratunkowy i zakład dia-
gnostyki obrazowej (m.in. to-
mograf, rezonans magnetyczny 
usg, rentgen), powstanie w sta-
nie surowym zamkniętym. 

Do końca 2020 r.  prze-
widziano w budżecie powiatu 
łącznie na inwestycję 44,5 mi-
liona złotych i mimo iż kwota 
wydaje się być duża, to nie po-

krywa ona wszystkich potrzeb-
nych wydatków. Całe zamie-
rzenie inwestycyjne, na które 
od 2016 r. opracowywano pro-
jekt budowlany, szacuje się na 
około 90 do nawet 130 milio-
nów złotych. To prawie tyle, ile 
wartość wszystkich inwestycji 
realizowanych przez powiat 
wołomiński w 12 gminach 
wchodzących w jego skład w 
ciągu dwóch lat.

Będą zmiany 
w planach?

Podjęta decyzja, zostawia 
spory niedosyt i wydaje się być 
rozwiązaniem połowicznym, 
chociaż daje nadzieję, że wkrót-
ce i na dokończenie inwestycji 
znajdą się w budżecie dodatko-
we środki. W tej chwili, chcąc 
realizować rozbudowę w peł-

nym wymiarze, nie obeszłoby 
się bez konieczności rezygnacji z 
wcześniej zaplanowanych i wpi-
sanych do wieloletniego planu 
inwestycyjnego przedsięwzięć. 
Takie skreślenia na końcówce 
kadencji obecnych władz po-
wiatu mogłyby powodować nie-
zadowolenie tych mieszkańców, 
którzy od dawna czekają na inne 
powiatowe przedsięwzięcia, w 
szczególności drogi. 

Jednak w nowej kadencji 
nowi radni szybko staną przed 
trudną decyzją o skreśleniu 
części inwestycji i przesunię-
ciem dodatkowych środków 
na dokończenie całej, plano-
wanej rozbudowy szpitala. Po 
to, żeby zrealizować całość no-
wych budynków, w tym szpital-
ny oddział ratunkowy, oddział 
intensywnej terapii i nowocze-

sny zakład diagnostyki obrazo-
wej w ciągu 3, może 4 lat. Nie 
możemy sobie pozwolić na to, 
żeby rozbudowywać szpital 
przez 15 lat i oglądać wieczny 
plac budowy. 

Wydłużanie w czasie roz-
budowy jest nieuzasadnione, 
tym bardziej, że już teraz ist-
nieje palący i nie rozwiązany 
problem braku dobrego za-
plecza diagnostycznego (w 
szczególności tomografu i re-
zonansu magnetycznego). Sy-
tuacja, w której jedyny szpital 
w ponad 250-tysięcznym po-
wiecie odsyłać musi chorych 
pacjentów na badania będące 
dziś powszechną praktyką do 
Warszawy, powinna zostać jak 
najszybciej zmieniona i nie 
powinna być odkładana „na 
kiedyś tam”.

Mieszkańców szybko przy-
bywa, do tego problem starze-
nia się społeczeństwa nie omija 
również i powiatu wołomiń-
skiego, stąd decyzja o cięciach 
wydatków w innych powiato-
wych inwestycjach w kolej-
nych latach nie powinna być 
zaskoczeniem. 

Miejmy też nadzieję, że 
wraz z rozbudową i przyszłym 
wyposażeniem szpitala w naj-
nowszy sprzęt, zdecydowanie 
podniesie się jakość świadczo-
nych usług zdrowotnych, a do-
tychczas zasądzone rekordo-
wo wysokie odszkodowania za 
błędy medyczne (jedno wyno-
si ponad 3 miliony zł) znikną 
bezpowrotnie, podobnie jak 
kolejki i skargi pacjentów noc-
nej pomocy lekarskiej.

Igor Sulich

Krajobraz jak po bitwie. Z pięknych sosen przed budynkiem szpitala zostały tylko pieńki

Radny Igor Sulich
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Pani Marianna urodziła się 
w 1928 r. w rodzinie wielodziet-
nej, miała siedmioro rodzeń-
stwa. Biedy nie było, bo rodzice 
byli pracowici i zaradni. Rodzin-
ny Baranów we wspomnieniach 
wygląda tak: - W Baranowie była 
szkoła, kościół, izba porodowa, 
policja, cztery ulice na krzyż, przy 
nich domki i sklepiki, przeważnie 
żydowskie. Blisko przepływała 
rzeka Wieprz, tam paśliśmy kro-
wy. Uczyłam się średnio, najlepiej 
uczyła się moja najstarsza siostra, 
ta co była w Warszawie. Tatusio-
wi bardzo zależało, żebyśmy się 
uczyli. Uwielbiałam tatusia, cią-
gle go wspominam. 

Uczyła się średnio, bo po-
dobnie jak inne dzieci, mała 
Marysia miała mnóstwo obo-
wiązków. – Wstawałam co dzień 
o czwartej rano i zaspana, bosa, 
szłam paść krowy. Jak zadzwoni-
ła sygnaturka, to krowy zagania-
łam i pędziłam do szkoły. Pamię-
tam też kopanie kartofli. Tatuś 
wynajmował kopaczki, ale ostat-
nie zagony to już ja z mamusią 
wykopywałyśmy. Cały dzień na 
zagonach, a wieczorem szłyśmy 
na różaniec do kościoła. Na kola-
cję mama zagotowała kartofle z 
mlekiem i wszyscy byli zadowole-
ni. Jak teraz pomyślę, jakie dzieci 
miały wtedy życie…  

Nie czułam śmierci
 Na początku czerwca 

1944  r. wówczas szesnasto-
letnia, pojechała do siostry 
mieszkającej w Warszawie. 
– Mamusia nie chciała mnie 
puścić, ale siostra powiedziała: 
Puść Marysię, trochę mi pomo-
że, a jesienią wróci do domu 
i do szkoły. Nie wróciłam. 
1 sierpnia wybuchło powstanie, 
siostra mieszkała przy ul. Ogro-
dowej. Niemcy szli od strony 
Woli, przed czołgami pędzili 
ludzi. Uciekliśmy na Starówkę. 
Tam było już piekło. Siostra, 
wtedy już mężatka, siedziała w 
piwnicy. Ja, jak to młoda, wy-

rywałam się do walki, nie czu-
łam śmierci. Nie należałam do 
żadnego oddziału, siostra nie 
pozwoliła, bo co powie mamie, 
jak coś mi się stanie. Ale zginąć 
można było wszędzie. Dlatego 
jak mogłam to pomagałam. W 
sąsiedniej piwnicy był szpital, 
to prałam prześcieradła i ban-
daże. Przenosiłam wiadomości. 
Rozlewałam benzynę do bute-
lek. Cały czas w piwnicach, pod 
ziemią. Na powierzchni płonęły  
domy podpalone miotaczami. 
Nie było co jeść, czasami ktoś 
przyniósł suszonych kartofli, 
to się zalewało wodą i jadło. 
Wody było pod dostatkiem ze 

Kiedy byłam w obozach, mamusia codziennie chodziła do wróżki, pytała, czy ja żyję. 

Tego, co przeżyłam, nie da się opowiedzieć
Gdy wybuchła II wojna światowa, pani Marianna Mędrzycka miała 11 lat i mieszkała z rodziną w Baranowie pod Puława-

mi. Dziś ma lat 90, mieszka w Wołominie. Lata wojny i okupacji całkowicie zmieniły jej życie. Prosto z powstańczej Warszawy 
trafiła do Auschwitz, stamtąd była przewożona do kolejnych obozów koncentracyjnych, w Ravensbrück i Buchenwaldzie. W 
każdym obozie dostawała inny numer, w Auschwitz 87 621, w Ravensbrück 71 389 i w Buchenwaldzie 34 423. Statystyki śmierci 
musiały się zgadzać. Ale nie ma tych numerów na ramieniu, bo „tych z powstania nie tatuowali”. Nie lubi opowiadać o pobycie 
w obozach. – Tego co przeżyłam nie da się opowiedzieć, to trzeba przeżyć – podsumowuje swoje życie od października 1944 r. do 
kwietnia 1945 r. Miała wtedy zaledwie 16 lat. 

studni na podwórzu. Zabitych 
chowaliśmy na tym samym po-
dwórku. 

Najgorszy był głód
Na początku września po-

wstańcy przeszli kanałami do 
Śródmieścia, a ludność cywilna 
została w tych piwnicach. Jak 
Niemcy weszli na Starówkę, to 
wypędzili wszystkich na ulice, 
ustawili w szeregach i popędzili 
w stronę Pruszkowa. O masa-
krze w powstańczych szpita-
lach, o mordowaniu rannych, 
pani Marianna dowiedziała się 
już po wojnie. Na razie trafiła z 
siostrą i jej mężem do Pruszko-

wa, do hali ogrodzonej drutem. 
Po kilku dniach podstawili wa-
gony, napchali ludzi i kierunek: 
Oświęcim. – Nie wiedzieliśmy, 
dokąd jedziemy. Ja nawet nazwy 
Auschwitz nie znałam. Dopiero 
na miejscu… Od razu nas roz-
dzielili, mężczyzn osobno, ko-
biety osobno.  Siostra już nigdy 
męża nie zobaczyła. Pierwsze 
chwile w obozie straszne, krzyki, 
płacz. Wszystko nam pozabie-
rali, pospisywali, co kto miał i 
skierowali do łaźni. Potem każ-
da kobieta stała nago i czekała. 
Przy stosie ubrań stali Niemcy, 
jeden rzucał sukienkę, drugi 
koszulę, trzeci desusy, nikt nie 
patrzył na rozmiar, potem ko-
biety się zamieniały. Ja nie wiem, 
jak człowiek może zgotować 
drugiemu taki los. Transport z 
powstania warszawskiego nie 
został skierowany do pracy. Nic 
nie robiłyśmy, Tyle, że codzien-
nie w drodze z łaźni kazali nam 
dźwigać po kilka cegieł. Tak tyl-
ko, żeby umęczyć. Zresztą, nigdy 
nie wiedziałyśmy, czy idziemy 
do łaźni, czy do spalenia. Bo już 
wiedziałyśmy, co się dzieje, czu-
łyśmy cały czas zapach palonych 
ciał. I te apele każdego dnia, 

rano i wieczorem. Godzinami, 
bo zawsze coś się nie zgadzało. 
Najgorszy jednak był głód. Rano 
czarna kawa, na obiad pół litra 
zupy z brukwi w garnuszku albo 
dwa kartofle, do tego kromka 
chleba. Głód był niesamowity. 

W Wigilię wygonili z 
baraków

Po kilku tygodniach trans-
port z Warszawy, w którym była 
Marianna Mędrzycka z siostrą, 
został przeniesiony do obozu 
kobiecego w Ravensbrück. Tu-
taj było tak samo: głód, chłód 
i wielogodzinne apele. – Do 
Ravensbrück przywieźli nas 

wieczorem i zostawili na górze 
piachu.. Całą noc na tym piachu 
przesiedziałyśmy, w tych cien-
kich sukienkach z powstania, a 
był już przełom października i 
listopada. Zimno. Rano przy-
wieźli kawę. Rzuciłyśmy się na 
tę kawę, każda chciała się napić, 
rozgrzać. Puścili na nas psy. Mo-
mentalnie się uspokoiło. 

W Ravensbrück było po-
dobnie jak w Auschwitz. O go-
dzinie 4 rano apel, o 6 kawa. Na 
obiad po dwa kartofle i kawałek 
chleba. - Nic nie robiliśmy, ale 
zawsze skoro świt ściągali nas z 
prycz, przecież musieli nas poli-
czyć. Nawet w święta. Jak była 
Wigilia, to taką nam urządzili, 
wygonili z baraków na mróz i 
kłaść się! Wstawać! Kłaść się! 
Wszystkie komendy po niemiec-
ku. Kiedyś to nie mogłam słu-
chać tego języka. Teraz już nie, 
nawet w Niemczech byłam kilka 
razy. Tyle lat minęło… Tylko te-
raz, jak słyszę, że gdzieś jest woj-
na, to wiem, co to znaczy. 

W obozie człowiek był 
niczym 

 Któregoś dnia, to już był 
1945 r. powiedzieli nam, że je-

dziemy dalej, do pracy. I tak 
razem z siostrą znalazłyśmy się 
w Buchenwaldzie, w komandzie 
Mojzlewitz. W Buchenwal-
dzie, najcięższym chyba obozie 
koncentracyjnym, było to, co 
znałam już z poprzednich: ko-
mory gazowe, apele, głód, bicie. 
Pobudka o 4, potem apel, liczy-
li, liczyli i liczyli. Zawsze jakąś 
ofiarę znaleźli. Wyciągali na 
podwyższenie na środku placu i 
bili, 25 albo 50 batów. Za co? Za 
wszystko, za kradzież obierków z 
obozowej kuchni. Albo za to, że 
pod pasiak ktoś włożył kawałek 
papieru, owinął się, żeby choć 
trochę cieplej było. Bili za byle 
co, a potem do bunkra, metr na 
metr. Te apele były takie męczą-
ce, przecież zima, a my tylko w 
tych pasiakach. Ubrania, które 
dostałyśmy w Auschwitz, daw-
no się rozpadły. Zamiast butów 
na gołych nogach te drewniane 
czółna. Kiedyś, pamiętam, pew-
nie źle szłam, nierówno, Niemce 
się nie spodobało, tak mnie na-
hają zdzieliła, że się nie mogłam 
podnieść. Bo co dzień po apelu 

kobiety szły do pracy, do fabry-
ki amunicji. Dwanaście godzin 
dziennie siedziałam przy obra-
biarce, sprawdzałam gwinty po-
ciskowe. Ręce pokaleczone, krew 
leci. Nie wiem, jak ja to przeży-
łam. Stale byłam głodna, chleba 
kawałek rano dali i to wszystko. 
Teraz chleba nigdy nie wyrzucę, 
choćby suchy, to zjem. W obozie 
człowiek był niczym, absolutnie 
był niczym. W fabryce amunicji 
pracowały też miejscowe kobie-
ty. Przychodziły rano, po pracy 
wracały do domów. Raz jedna z 
tych kobiet, Niemka, dała mi po 
kryjomu jabłuszko, malusieńkie, 
robaczywe. 

Nie lubię wspominać 
Jak alianci zbombardowa-

li fabrykę, to kazali nam kopać 
rowy. Cieszyłyśmy się, że zaraz 
przyjdą Amerykanie i skończy 
się nasza gehenna. Ale wtedy 
wpychają kilka tysięcy kobiet do 
wagonów i wiozą w głąb kraju. 
Daleko nie zajechałyśmy, bo szyny 
były zbombardowane. Wypuścili 
nas na łące i tam trzymali przez 
dwa tygodnie o kromce chleba, 
którą popijałyśmy wodą z rowu. 
Z głodu jadłyśmy szczaw, który 
rósł na łące. Później na piechotę 
prowadzili nas do Pragi, a która 
nie mogła iść, to dobijali na dro-
dze. Wyzwolenia doczekałyśmy 
w jakimś niemieckim miastecz-
ku. Najpierw weszli Rosjanie, po 
kilku dniach Amerykanie. Byłam 
wolna, mogłam wracać do domu, 
do rodziców. Przez ten czas, kiedy 
byłam w obozach, mamusia co-
dziennie chodziła do wróżki, pyta-
ła, czy ja żyję. Przez tyle miesięcy 
nie wiedziała, co się ze mną dzieje. 

W rodzinnym domu pani 
Marianna nie była długo. Poje-
chała do siostry, która po wojnie 

osiadła we Wrocławiu, skończyła 
tam szkołę handlową, poznała 
przyszłego męża. Po ślubie za-
mieszkali w Wołominie, gdzie 
przed wojną mieszkała druga 
siostra. Z mężem Ryszardem wy-
chowali dwóch synów. 

90-letnia pani Marianna Mę-
drzycka jest w świetnej formie. 
Mieszka sama, dba o ogródek, 
chodzi na spotkania wołomiń-
skiego Koła Związku Kombatan-
tów RP i Byłych Więźniów Poli-
tycznych. Tylko wspominać nie 
lubi. - Nie lubię wspominać, bo 
to się przeżywa od nowa. Zresztą, 
tego co przeżyłam, żadne słowa 
nie opowiedzą. 

Agata Bochenek

Z synem Tomaszem w Kanadzie

Z mamą i siostrą Zosią  Z synem Krzysztofem przed domem rodzinnym w Baranowie Z mężem Ryszardem we Wrocławiu, 1952 r.
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Wstyd!

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania 
i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2018 r. poz. 1474)  

Starosta Wołomiński
zawiadamia

o wydaniu w dniu 10 sierpnia 2018 roku dla Burmistrza Miasta Kobyłka, decyzji Nr 34pz/2018 
znak WAB.6740.14.23.2018, opatrzonej rygorem natychmiastowej wykonalności, o zezwoleniu na 
realizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Budowa drogi gminnej ul. Granicznej na odcinku 
od ul. Pieniążka do ul. Norweskiej oraz budowa drogi gminnej ul. Żółtowskiego w Kobyłce”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery 

działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Kobyłka, w nawiasach – nu-
mery działek po podziale):
−	 ew. nr: 29 (29/3, 29/4, 29/5), 229 (229/1, 229/2), 232/1 (232/3, 232/4) w obrębie 0032-32, jed-

nostka ew. 143401_1 - Kobyłka,
−	 ew. nr: 235/5 (235/10, 235/11), 262/3 (262/4, 262/5), 264 (264/1, 264/2), 279 (279/1, 279/2), 

281 (281/1, 281/2), 286 (286/1, 286/2) w obrębie 0033-33, jednostka ew. 143401_1 - Kobyłka,
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Kobyłka w ca-

łości:
−	 ew. nr: 280 w obrębie 0033-33, jednostka ew. 143401_1 - Kobyłka,

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Kobyłka, niepodlegające prze-
jęciu:
−	 ew. nr: 235/3 w obrębie 0033-33, jednostka ew. 143401_1 – Kobyłka.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: sieci uzbrojenia terenu i innych dróg publicz-
nych, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego (tłustym drukiem – numery dzia-
łek przeznaczone pod budowę lub przebudowę sieci uzbrojenia terenu i innych dróg publicznych, 
w nawiasach – numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 29 (29/3, 29/4, 29/5), 232/1 (232/3, 232/4), 235, 216 w obrębie 0032-32, jednostka ew. 

143401_1 - Kobyłka,
−	 ew. nr: 234/10, 235/3, 256/1, 264 (264/1, 264/2)  w obrębie 0033-33, jednostka ew. 143401_1 

– Kobyłka.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem organu wy-
dającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, w  terminie 
14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  ustawy z dnia 14 czerwca 
1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2017 r. poz. 1257, ze zm.).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskie-
go 3 Wydział Budownictwa, parter, pokój nr 106 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, 
wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16.

Na co dzień zapomniany...

Obchody rocznicy wybu-
chu II wojny św. przebiegły w 
Wołominie bez większego roz-
głosu i raczej w kameralnym 
gronie. Zwyczajowo, po mszy 
zgromadzeni przeszli na plac 3 
maja, gdzie złożyli kwiaty pod 
dwoma pomnikami. To jedy-
ny chyba dzień, kiedy władze 
samorządowe pamiętają o tych 
pomnikach, bo na co dzień 
wyglądają one tak, jak na załą-
czonych zdjęciach. Mniejszy z 
nich, od strony ul. Moniuszki, 
wybudowało „KU CZCI BO-
HATERÓW POMORDOWA-
NYCH PRZEZ BARBARZYŃ-
CÓW HITLEROWSKICH W 
LATACH 1939 – 1944 SPOŁE-
CZEŃSTWO WOŁOMINA”.  
Pomnik w typie cmentarnego 
nagrobka, warto byłoby wymie-
nić na gustowniejszy obelisk. 
Drugi, wyższy, jest poświęcony 
BOHATEROM ZIEMI WO-
ŁOMIŃSKIEJ POLEGŁYM W 
WALCE Z OKUPANTEM HI-
TLEROWSKIM W LATACH 
1939 – 1945 SKŁADA HOŁD 
SPOŁECZEŃSTWO MIASTA”. 
Ten akurat pomnik stał kiedyś 
bliżej środka placu i był znacz-
nie wyższy. Został umniejszo-
ny i odstawiony na bok, gdy 
za burmistrzowania Jerzego 
Mikulskiego plac 3 maja został 

zabetonowany i zyskał obecny, 
mało urodziwy wygląd. Roz-
poczęte wówczas zniszczenie 
pomnika teraz osiągnęło swoje 
apogeum. Obiekt od góry zżera 
wilgoć, jest czarny i miejscami 
porośnięty mchem, od dołu 
natomiast popękał i straszy 
dziurami. Co najgorsze, nikogo 
to nie interesuje, a władze mia-
sta jeszcze organizują przy tym 
pomniku obchody rocznicowe. 
Czy tak trudno wyczyścić po-
mnik znajdujący się w centrum 
miasta? Zgoda, można nie lubić 
pomników. Można mieć w po-
gardzie czasy PRL-u, w których 
powstały. Ale nie wolno tej po-
gardy rozciągać na tych, którzy 
te obiekty wznieśli i tych, któ-
rym zostały one poświęcone. 

A.B.  



8  ← 17(306)  6 września 2018  →  GAZETA BEZPŁATNA

Była pierwszą wiolonczelistką sopoc-
kich festiwali - występowała z większością 
polskich gwiazd estrady, również z Lesz-
kiem Możdżerem, Krzysztofem Herdzi-
nem, Adamem Sztabą, oraz z Kanye We-
st’em.
Dorobek artystyczny - ogromny, ale to 
przecież nie wszystko. Na Mazowszu 
znana przede wszystkim jako menedżer 
kultury, który z niezwykłą skutecznością 
prowadzi najwyższej klasy projekty ar-
tystyczne. Minione 10 edycji Międzyna-
rodowego Festiwalu Perła Baroku to już 
ponad 40 tys. słuchaczy, a miniony rok to 
także nowy projekt i ponad 20 koncertów 
Filharmonii dla Dzieci. Dostrzeżono te 
działania na rzecz ludzi. Anna Szarek wy-
różniona została odznaczeniem Zasłużony 
dla Kultury Polskiej, medalem Pro Mazo-
via, Kryształową Kobyłką, Certyfikatem 
Dobroczynności Fundacji Dzieciom „Zdą-
żyć z Pomocą”, a jej działania artystyczne 
opisano w jubileuszowej księdze „Twórcy 
wizerunku Polski”.

Wiolonczela to jej miłość od 10 roku 
życia. - Kiedy dotykam strun – mówi o so-
bie – inny świat otwiera się przede mną. To 

MUZYKA 
BEZ GRANIC

jest świat magiczny, głęboki, 
pełen światła i dramaturgii. 
Dla mnie grać, to otwierać te 
drzwi dla innych. 

Na scenie pojawi się ze 
swoją ukochaną wioloncze-
lą, tą samą, z którą od lat 
młodzieńczych przeżywała 
wszystkie swoje artystycz-
ne przygody i przebyła pół 
świata. Na scenie towarzyszyć 
jej będzie przy fortepianie 
znakomity pianista i aran-
żer Tomasz Krezymon, na 
stałe współpracujący m.in. 
z Michałem Bajorem, autor 
muzyki do wielu spektakli 
teatralnych, filmów i reklam. 
Główne postacie dopełnią 
muzycznie artyści towarzy-
szący – skrzypce, wiolonczele 
i bas. A co usłyszymy?

Misja tego koncertu jest 
równie piękna jak muzyka. 
Ma być bez granic, a pięk-
no ma być spoiwem między 
epokami i kompozytorami 

(dokończenie ze str. 1)

pozornie nie do połączenia. 
W programie m.in.: Ennio 
Morricone - Chi Mai, Cine-
ma Paradiso, Le vent le cri, 
Agnus Dei Samuela Barbera, 
Jan Sebastian Bach, Antonio 
Vivaldi, Jeff Lynne, Roy Or-
bison, Areta Franklin, Sting, 
Sinatra i Phantom of the Ope-
ra Andrew Lloyda Webera. 
Muzyczne rarytasy ostatnich 
kilku stuleci. 

Zapraszamy na niezwy-
kły artystyczny wieczór - nie 
mamy wątpliwości, że taki 
będzie.

Koncert MUZYKA BEZ 
GRANIC będzie piątym kon-
certem 11.Miedzynarodowe-
go Festiwalu Perła Baroku – 
Koncerty Mistrzów. 

 Moja Gazeta Regionalna 
jest patronem medialnym wy-
darzenia.
Niedziela 30. września, 
g.  20.30, Bazylika Świętej 
Trójcy ul.Kościelna 2 w Ko-
byłce.  Wstęp wolny.
Strona internetowa Festiwalu: 
www.perlabaroku.pl  

23 września, godz.17:00
Spektakl kabaretowy ONE MĄŻ SHOW w wykonaniu Szymona Majewskiego.
ONE MĄŻ SHOW to przezabawny monolog Szymona Majewskiego, który na przykładzie swojego 
małżeństwa opowiada o kłopotach i radościach współczesnego związku, relacji kobieta-mężczyzna, 
mąż-żona. Miejsce: Sala widowiskowa Akademii Sztuki Wojennej, al. gen. A. Chruściela 103. Wstęp 
wolny.

26 września, godz. 18.00 – 20.00   Dom Kultury „Rembertów”   
„Wieczór włoski”. Koncert włoskiego artysty Dave Nilaya połączony z wieczorkiem tanecznym i degu-
stacją włoskich smaków, w ramach Warszawskich Dni Seniora.
Wstęp wolny - obowiązują zapisy. Liczba miejsc ograniczona!

28 września, godz. 19:00   Biblioteka Publiczna im. Jana Pawła II
Koncert „Kasia Kowalska akustycznie –Trio” w ramach cyklu Jesienne piątki z muzyką.
Współorganizator: Samorząd Województwa Mazowieckiego. Bezpłatne wejściówki dostępne od 18 
września w Wypożyczalni dla Dorosłych i Młodzieży Nr 55. Jedna osoba może pobrać maksymalnie 
dwie wejściówki.

30 września, godz. 17.00 – 18.15  Dom Kultury „Wygoda” 
„Tango Milonga” vel „Tango Wolności” – ciesząc się odzyskaną niepodległością – koncert muzyczny w 
wykonaniu zespołu w składzie: Joanna Hort – wokal, Łukasz Chrzęszczyk – fortepian, Mateusz Szemraj 
– gitara, Piotr Kopietz – bando neon, kierownictwo artystyczne. W programie: najpiękniejsze polskie 
tanga ostatnich 100 lat np.: „Tango milonga”, „To ostatnia niedziela”, „Umówiłem się z nią na dziewiątą”, 
„Chryzantemy złociste”.  Wstęp wolny.

Kulturalnie w Rembertowie
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Porady Księgowo-Prawne

Czym jest Punkt Informacji dla Przedsiębiorcy?
Od 1 lipca 2018 roku na 

stronie internetowej www.biznes.
gov.pl został uruchomiony Punkt 
Informacji dla Przedsiębiorcy – 
system informatyczny, za pomo-
cą którego przedsiębiorca będzie 
mógł dopełnić formalności zwią-
zanych z założeniem i prowadze-
niem działalności gospodarczej 
oraz uzyskać informacje np. w 
jaki sposób pozyskać środki na 
prowadzenie działalności go-
spodarczej, dowiedzieć się w jaki 
sposób uzyskać zezwolenie lub 
koncesje oraz złożyć odpowiedni 
wniosek.

Działalność i zadania Punk-
tu Informacji dla Przedsiębiorcy 
zostały uregulowane w Ustawie z 
dnia 6 marca 2018 r. o Centralnej 
Ewidencji i Informacji o Dzia-
łalności Gospodarczej i Punkcie 
Informacji dla Przedsiębiorcy ( 
Dz.U.2018 poz.647).

Jakiego rodzaju sprawy 
można załatwić za pośrednic-
twem PIP?

Za pomocą Punktu Infor-
macyjnego dla Przedsiębiorcy 
można na przykład:

a) uzyskać zaświadczenia z 
•	 Zakładu Ubezpieczeń Spo-

łecznych o niezaleganiu w 
opłacaniu składek na ubezpie-
czenia społeczne, ubezpiecze-
nie zdrowotne, Fundusz Pracy 
i Fundusz Gwarantowanych 

Świadczeń Pracowniczych,
•	 urzędu skarbowego o za-

świadczenie o niezaleganiu z 
realizacją zobowiązań podat-
kowych,

•	wnosić opłaty za wydanie po-
wyższych zaświadczeń,

b) Składać wnioski do:
•	 Centralnej Ewidencji i In-

formacji o Działalności Go-
spodarczej tj. rozpoczęcie, 
zakończenie zawieszenie dzia-
łalności,

•	 Zakładu Ubezpieczeń Spo-
łecznych oraz urzędu skarbo-
wego o udzielenie informacji 
w sprawie toczących się postę-
powań,

•	 wnosić opłaty za rozpatrzenie 
wniosków jeśli jest wymagana.

Jednym z udogodnień dla 
przedsiębiorców przewidzia-
nym w zadaniach Punktu jest 
informowanie właścicieli firm 
o istotnych dla nich wydarze-
niach i terminach związanych 
z prowadzoną działalnością np. 
termin opłacania składek, termin 
złożenia wniosku o wznowienie 
działalności. Przekazywanie wia-
domości o terminach odbywa się 
wiadomości e-mail lub wiado-
mości sms.

Jakie informacje można 
uzyskać korzystając z PIP?

Korzystając z systemu infor-
matycznego PIP można uzyskać 

informacje na przykład o:
•	 zakładaniu, prowadzeniu i za-

kończeniu działalności gospo-
darczej,

•	 środków prawnych z których 
można skorzystać w przypad-
ku sporu między organem, a 
przedsiębiorcą lub konsumen-
tem,

•	 danych kontaktowych stowa-
rzyszeń i organizacji, które 
udzielają pomocy przedsię-
biorcom lub konsumentom,

•	 praw i obowiązków zarówno 
pracodawców i pracowników,

•	 zawodów regulowanych na te-
renie Polski,

•	 postępowania w sprawie uzna-
nia kwalifikacji zawodowych, 
w tym należnych opłat i wy-
maganych dokumentów,

•	 świadczenia usług transgra-
nicznych.

Informacje są dostępne 
dla każdej osoby po wejściu na 
stronę www.biznes.gov.pl po 
kliknięciu na jedną z zakładek 
tj. firma, inwestycje lub eksport. 
Natomiast, aby otrzymywać za-
świadczenia, wnosić opłaty, skła-
dać wnioski oraz kontaktować się 
z urzędami za pośrednictwem 
strony konieczne jest posiada-
nie konta użytkownika na stro-
nie oraz bezpiecznego podpisu 
elektronicznego lub Profilu 
Zaufanego na Elektronicznej 

Platformie Usług Administracji 
Publicznej (EPUAP).

Instrukcja zakładania kon-
ta na Elektronicznej Platformie 
Usług Administracji Publicznej 
jest dostępna na naszej stronie 
internetowej pod tym linkiem:

 http://sklodowscy.pl/aktual-
nosci/warto-wiedziec/instrukcj-
a-zakladania-konta-na-elektroni
cznej-platformie-uslug-administ
racji-publicznej

Należy jednak pamiętać, że 
w Punkcie Informacji dla Przed-
siębiorcy znajdują się jedynie 
informacje oraz wskazówki o 
ogólnym charakterze. System 
informatyczny PIP nie świadczy 
usług doradztwa w indywidual-

nych sprawach (zob. art. 54 usta-
wy o CEIDG i PIP).

W jaki sposób założyć kon-
to na stronie www.biznes.gov.
pl ?

Aby, założyć konto na stro-
nie należy wykonać następujące 
czynności:
1. Wejdź na stronę www.biznes.

gov.pl
2. Kliknij „Zarejestruj się”
3. Podaj swoje imię nazwisko 

oraz adres e-mail
4. Podaj hasło 
5. Zaznacz  „Zapoznałem się z 

Regulaminem”
6. Kliknij „Rejestracja”
7. Wpisz kod aby zakończyć re-

jestracje

Hasło powinno składać się 
z co najmniej: 1 wielkiej litery, 
1 małej litery cyfry lub znaku 
specjalnego (np. @,!,%). 

Na podany przez Państwa 
adres e-mail zostanie wysłana 
wiadomość z kodem aktywują-
cym konto. Jeżeli posiadają pań-
stwo Profil Zaufany w systemie 
EPUAP mogą się Państwo logo-
wać bez konieczności rejestracji .

Stan Prawy na: 25.07.2018 
Opracował: 

Sławomir Stwora 
Kancelaria Podatkowa 

Skłodowscy
http://sklodowscy.pl/aktualnosci/
warto-wiedziec/czym-jest-punkt-
-informacji-dla-przedsiebiorcy

W stanowisku Rada Dziel-
nicy Rembertów zwraca się do 
Rady Warszawy o ponowne 
przeanalizowanie uwagi nr 26, 
wniesionej do projektu mpzp 
obszaru Karolówki i zmianę jej 
rozstrzygnięcia.

Podjęte stanowisko wycho-
dzi naprzeciw oczekiwaniom 
mieszkańców, którzy wnieśli 
uwagi podczas procedury wy-

łożenia do publicznego wglądu 
projektu mpzp, wyrażając swój 
sprzeciw dotyczący możliwości 
realizacji usług przy ul. Czwar-
taków na części obszaru funk-
cjonalnego oznaczonego jako 4 
MNU.

Ustalenia planu umożliwia-
ją realizację usług, które mogą 
niekorzystnie wpłynąć na ja-
kość życia mieszkańców działek 

w najbliższym sąsiedztwie. Rad-
ni podzielili te obawy.

W podjętym stanowisku 
Rada Dzielnicy wniosła o wdro-
żenie działań zmierzających do 
zmiany ustaleń planu z MNU 
na MN w granicach ul. Czwar-
taków, ul. Kadrowej, ul. 2 KDD 
do zachodniej granicy dz. nr ew. 
15/1 i 24/14. 

Będą zmiany w planach?

Rock Live Zielonka 9

Dobra wiadomość dla mieszkańców rejonu ul. Czwartaków i Kadrowej. Na ostatniej sesji rady 
dzielnicy (29 sierpnia) radni przegłosowali stanowisko w sprawie projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru Karolówki.

Już 6 października w Sali 
Widowiskowej OKiS w Zielon-
ce o godzinie 17.00 wystartuje 
rockowy finał akcji Rock Live 
Zielonka 9 „Gramy dla Gabrysi, 
Zuzi i Marcina”. 

W tym roku zagrają zarów-
no przedstawiciele rocka z na-
szych okolic oraz świetnie roc-
kujący twórcy z okolic. Wystąpi 
wołomiński M.O.R.O.N, który 
grał w tegorocznym finale Po-
l’and’Rock Festival w Kostrzynie 
nad Odrą (dawniej Woodstock), 
Dispelled Reality, którego basi-
sta jest mieszkańcem Kobyłki, 
zwycięzca publiczności tego-

rocznego wydania warszawskiej 
edycji Emergenza Festiwal 2018 
oraz wielu innych wyróżnień w 
konkursach muzycznych na te-
renie naszego kraju, warszawski 
Bloody Mess supportujący naj-
lepsze zespoły w naszym kraju 
oraz formacja legendarnych 
muzyków Funky Tank z War-
szawy, członków m. in. zespołu 
Jary OZ, czy wcześniej grający 
w zespole Oddział Zamknięty. 
Basita tych zespołów jest miesz-
kańcem Ząbek.

W 9. edycji naszej akcji 
charytatywnej gramy dla po-
prawienia warunków życia, 

leczenie dzieci chorujących na 
mukowiscydozę Gabrysi i Zuzi 
oraz wsparcie dla dotkniętego 
okołoporodowym porażeniem 
dziecięcym Marcina. 

Serdecznie zapraszamy na 
wyjątkowy koncert wyjątko-
wych artystów oraz poczucie 
niezwykłego klimatu Serc, jakie 
dają całkowicie za darmo pracu-
jący przy organizacji koncertu 
zespoły, organizatorzy, okoliczni 
mieszkańcy.

Powiat Wołomiński nie 
musi jeździć po najlepszą sztukę 
do Warszawy. Najlepsi ludzie są 
w Powiecie Wołomińskim!

Radomir Osiński
dyr. artystyczny 
i pomysłodawca 

Rock Live Zielonka
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Organizator: 
Urząd Dzielnicy Rembertów m.st. Warszawy

8 września 2018
dziedziniec Ratusza, al. gen. A. Chruściela 28

Święto Rembertowa
KONCERTOWO

Imprezę poprowadzi Magda Steczkowska

godz. 21.50 pokaz laserowy

Wystąpią również lokalni artyści

godz. 19.00

godz. 20.30

Patronat 
medialny:

Szczegółowy program dostępny na profi lu FB – Dzielnica Rembertów m.st. Warszawy

W związku z zakończeniem 
okresu wakacyjnego od 3 wrze-
śnia (poniedziałek) zmianie 
uległy rozkłady linii Ząbkow-
skiej. Przebieg tras pozostaje nie 
zmieniony, nadal funkcjonują 
objazdy związane z budową ul. 
Powstańców.

Rozkłady lokalnych linii 
dowozowych w miarę możli-
wości zostały skoordynowane z 

rozkładami kolei aby umożliwić 
przesiadki.   

Z wakacji wraca również 
komunikacja ZTM - więcej o 
zmianach na stronie www.ztm.
waw.pl

Od 2 września zmieniają się 
również rozkłady kolejowe Roz-
kłady Kolei Mazowieckich dla 
linii wołomińskiej.

Nowe rozkłady jazdy 
od września 

Nieuczciwy zakład blacharski
Chcę się podzielić okolicz-

nościami „naprawy” mojego 
samochodu w jednym z zakła-
dów blacharskich w naszym 
powiecie, by przestrzec poten-
cjalnych klientów przed takimi 
„naprawami”.

Pod koniec kwietnia tego 
roku zaprowadziłem samo-
chód marki ford kombi do 
zakłady blacharskiego przy ul. 
Niemcewicza celem naprawy 
progów. Samochód był spraw-
ny. W połowie maja właściciel 
telefonicznie poinformował 
mnie, że w jego warsztacie  sa-
mochód mój spalił się! O zgro-
zo!!!! Oświadczył, że doszło 
do zwarcia. Trudno mi było 

uwierzyć, bo pożar miał miej-
sce w wewnątrz   warsztatu o 
godz. ok.13.00. Po wezwaniu 
straży pożarnej i ugaszeniu 
pożaru właściciel wyjechał 
tym samochodem urucha-
miając silnik! Poinformował 
mnie również, że w trakcie 
naprawy nie był odłączony 
akumulator! (w trakcie prac 
spawalniczych!). Właściciel 
winą za spalenie samochodu 
obarczył mnie. Wykonałem 
zdjęcia auta. Okazało się, że 
spaleniu uległa tapicerka z 
prawej strony, z lewej nie było 
widać śladów pożaru. Można 
domniemywać, że pożar po-
wstał przy wykonywaniu prac 

spawalniczych prawego progu. 
Będąc na miejscu dwukrotnie - 
samochód (silnik) odpalał bez 
problemu. Właściciel w ogóle 
nie czuł się odpowiedzialny za 
zniszczenie auta i w ogóle nie 
chciał mówić o jakimkolwiek 
odszkodowaniu. Zapropono-
wał odkupienie auta za 1000 
zł, a gdy przyszło do podpi-
sania umowy, oświadczył, że 
więcej jak 700 zł nie zapłaci. 

Chciałbym ostrzec przed 
tak niesolidnym fachowcem i 
nie polecam tego zakładu po-
tencjalnym klientom.

Poszkodowany 
Mieszkaniec Kobyłki

Przystanek PKP Ząbki 
funkcjonuje w II strefie bile-
towej ZTM wspólnego biletu 
ZTM-KM.    

Przystanek PKP Rember-
tów funkcjonuje w I strefie bile-
towej ZTM - w rejon przystanku 
można dojechać linią 199 ZTM 
lub linią Ząbki-2.



     ←  17(306)  6 września 2018  →  11GAZETA BEZPŁATNA

WYDAWCA: AB PERFEKT
Adres do korespondencji: 
Moja Gazeta Regionalna 

05-091 Ząbki ul. Targowa 11
Redaktor Naczelna: Urszula Szaliłow

Dyżur redakcyjny: 
tel. 600 29 31 29

e-mail: redakcja@regionalna.waw.pl
e-mail: reklama@regionalna.waw.pl

Biuro ogłoszeń:
VIDEO MAAG, Zielonka, ul. Kolejowa 28
Redakcja zastrzega sobie prawo do 
skracania tekstów i zmiany tytułów.
Materiałów nie zamówionych nie 
zwracamy. Za treść ogłoszeń nie odpo-
wiadamy.

PRACA
• Zatrudnię do sklepu spożywczego 

w Zielonce. Tel. 22 781 94 58
• Dam stałą pracę przy roznoszeniu 

ulotek - 10 zł/h netto za godzinę. 
Tel. 504 188 762, 509 201 281

• Zatrudnię osobę z okolic Wołomina na 
stanowisko magazynier - kierowca. 
Tel. 22 787 55 99

SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻBUDOWLANE USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Zatrudnię mechanika w warsztacie 
samochodowym w Słupnie. 
Tel. (22) 786 68 51

Zatrudnię operatora CNC. 
Firma Tok - Frez w Wołominie. 
Tel: 602 515 017

Zatrudnię masarza lub pomoc-
nika w Zakładzie mięsnym MA-
LINA w Lipce. Tel. 604 288 266

AUTOLAK Piotr Rosińki
Mieszalnia lakierów 

samochodowych
Słupno al. Jana Pawła II 68 lok. 16

tel. 537 205 951

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

MOTORYZACJA

BIUROWE

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

• Sprzedam działki rolne w Chajętach/
Radzymina - 1,63 ha, 0,58 ha, działkę 
budowlaną - 1500 m2 przy ul. Wspól-
nej. Tel. 728 533 110

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE

NIERUCHOMOŚCI

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

PRODUKCJA I SPRZEDAŻ

05-091 Ząbki
ul. Langiewicza 7A

tel./fax: (22) 781 46 48
e-mail: 

biuro@drusiatmex.com.pl
www.drusiatmex.com.pl

Siatki produkowane są 
z drutu od 2 do 10 mm grubości 

oraz różnej wielkości oczka

Siatki metalowe:
• zgrzewane

• karbowane - tkane
• drut i pręty ciągnione 2-10 mm

Siatki ogrodzeniowe

GEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

Przemysław Wierzbicki, specjalista 
chorób wewnętrznych, nefrolog. 

Gabinet - Wołomin, 
ul. Chrobrego 10. lokal 29.

Konsultacje lekarskie, wizyty 
domowe. Zapisy tel. 602 322 995 

Zatrudnię kobiety w cukierni w Dą-
brówce. Atrakcyjne warunki.
Tel. 602 351 430

Pączek w Tłuszczu
Codziennie świeże wypieki. 

Tłuszcz, ul. Warszawska 3 

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, żyrandole, 
lampy, obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: poniedziałek, wtorek, czwartek: 9.00 -16.00
środa, piątek: 9.00 - 17.00, sobota: 10.00 - 14.00

Otwarte również w każdą niedzielę: 10.00 - 14.00

www.komisukrysi.pl

Promocja!   do 
40%

Meble 
wielkogabarytowe

Bibeloty
  do 

30%

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, szalówka. 
Transport

www.opaltartaknadma.pl

Wynajmę lokal 11 m2 
przy ul. Szwoleżerów w Ząbkach 

(obok Sklepu Zielarskiego)
Cena netto 1500 zł/m-c.

Tel. 602 507 999

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790

ZDROWIE



OSIEDLE PROMIENNA 
W MARKACH

Przyjdź i zapoznaj się
z naszą ofertą Promienna III

Promienna I i II - wszystkie mieszkania sprzedane! 
Dziękujemy za zaufanie.
Promienna III - w budowie
Szeroki wybór mieszkań z tarasem, 
balkonem/balkonami, ogródkami lokatorskimi 

Uwaga konkurs! Zapraszamy dzieci i 
młodzież w wieku 6-16 lat do udziału w 
konkursie plastycznym „Kobyłka wśród 
zwierząt”. Celem konkursu jest propago-
wanie właściwych postaw wobec zwierząt.

Wszystkie szczegóły w regulaminie 
na stronie Urzędu Miasta Kobyłka: www.
kobylka.pl. Zachęcamy do udziału, czeka-
ją atrakcyjne nagrody!!!!

Konkurs 
plastyczny  

„Kobyłka wśród 
zwierząt”

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygo-
towania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2018 r. poz. 1474) oraz art. 49 
ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2017 r. poz. 
1257, ze zm.)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Burmistrza Wołomina z dnia 09.05.2018 r., złożony w dniu 10.05.2018 r., 
następnie uzupełniony w dniu 28.08.2018 r., postępowania administracyjnego w sprawie znak: 
WAB.6740.14.21.2018 o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej polega-
jącej na: „Budowie drogi gminnej ulicy Stokrotki w Duczkach w gminie Wołomin”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery 

działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Wołomin, w nawiasach – 
numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 188/18 (188/19, 188/20), 189 (189/1, 189/2), 196 (196/1, 196/2), 211/10 (211/19, 

211/20),  195 (195/1, 195/2) w obrębie 0014-Duczki-04, jedn. ewid. 143412_5 –Wołomin 
obszar wiejski, 

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Wołomin, niepodlegające prze-
jęciu (tłustym drukiem – numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 188/17, 194, 209 (209/1, 209/2),  211/1 (211/21, 211/22) w obrębie 0014-Duczki-04, 

jedn. ewid. 143412_5 –Wołomin obszar wiejski. 

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: sieci uzbrojenia terenu i innych dróg pu-
blicznych, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego (tłustym drukiem – nu-
mery działek przeznaczone pod budowę lub przebudowę sieci uzbrojenia terenu i innych dróg 
publicznych, w nawiasach – numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 189 (189/1, 189/2), 196 (196/1, 196/2) w obrębie 0014-Duczki-04, jedn. ewid. 

143412_5 –Wołomin obszar wiejski,
−	 ew. nr: 35 w obrębie 0015-Duczki-05, jedn. ewid. 143412_5 –Wołomin obszar wiejski.

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można zapo-
znać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, par-
ter, pokój nr 105 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, 
pt. 8-16, gdzie można również zgłosić ewentualne uwagi i wnioski do czasu wydania orzeczenia 
w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2017 r. poz. 1257, ze zm.) doręczenie uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia 
publicznego ogłoszenia.

Podziękowania dla pracowników sklepu

Pragnę z całego serca podziękować Szefostwu oraz całej załodze sklepu API 
Market w Ząbkach przy ul. Powstańców 35. 

Robię w tym sklepie zakupy i zawsze spotykam się z niezwykle miłą 
obsługą. Pracownicy sklepu służą pomocą przy pakowaniu zakupów, zawsze 
są uśmiechnięci i życzliwi.

Dla mnie, osoby starszej, jest to bardzo ważne.
Dlatego proszę o zamieszczenie moich podziękowań na łamach Państwa 

gazety, gdyż nie wszędzie człowiek czuje się tak komfortowo.
Uważam, że taka postawa, jaką prezentują pracownicy sklepu API, 

zasługuje na pochwałę.

Alicja S. , 82 lata


